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Abstract (en)
Universal mounting base for installation equipment, in particular electrical protective-conductor terminals, for holding on different mounting rails (top-
hat rails and G-rails), having a metallic holding part bearing upon the outwardly directed mounting rail rims, and having a metallic fastening part,
which is substantially C-shaped and can be moved with respect to the holding part by a control screw and has hook ends gripping the outwardly
directed mounting rail rims from below, and having a middle G-rail holding block of the fastening part with bearing surfaces for the inwardly directed
mounting rail rims of G-rails, the G-rail holding block (13) being arranged on the fastening part (4) so as to be capable of transverse displacement,
and being provided on both sides with clamping shoulders gripping from below the inwardly directed mounting rail rims (19, 20) of G-rails. <IMAGE>

Abstract (de)
Universal-Montagefuß für Installationsgeräte, insbesondere elektrische Schutzleiterklemmen, zur Halterung auf unterschiedlichen Trägerschienen
(Hut- und G-Schienen), mit einem auf den nach außen gerichteten Trägerschienenrändern aufliegenden metallischen Halteteil und einem im
wesentlichen C-förmigen gegenüber dem Halteteil durch eine Steuerschraube beweglichen metallischen Befestigungsteil mit die nach außen
gerichteten Trägerschienenränder untergreifenden Hakenenden, sowie mit einem mittleren G-Schienen-Halterungsblock des Befestigungsteils mit
Anlageflächen für die einwärtsgerichteten Trägerschienenränder von G-Schienen, wobei der G-Schienen-Halterungsblock (13) querverschieblich
am Befestigungsteil (4) angeordnet ist und beidseits mit die einwärts gerichteten Trägerschienenränder (19, 20) von G-Schienen untergreifenden
Klemmschultern versehen ist.
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